
Запам’ятай!

-инн-
збірні поняття с. р.

гарбузиння

АЛЕ: 
каміння, 

насіння, коріння

Іменникові суфікси

в іменниках с. р., утв. від дієсл.
-інн-

із кінцевим голосним 
основи и або і під 

наголосом

сидіти – сидіння
, ,

-енн-

наголос на корінь

свідчити – свідчення
, ,

-нн-

із кінцевим
голосним осн. -а (-я)

зростати – зростання
гуляти – гуляння

-ен- (-єн-)
ім. сер. р. 

(назви малих істот)
каченя, гусеня, 

чаєня

-ичок-

від слів із –ик-, -иц (я)
ножичок           ножик

-ечок (-єчок), -ечк- (-єчк-)

-ичк-

усі інші
вершечок, діжечка

и
в іншомовних суфіксах

-ир, -ист, -изм
після 

Де Ти З’їСи Цю ЧаШу ЖиРу?

-ір, -іст, -ізм
після решти пригол.

і

касир, хорист, романтизм банкір, піаніст, реалізм

Створіння
,
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